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Referat - Ekstraordinær generalforsamling 23. august 2020 
 
Dagsorden  
 
På baggrund flere presserende problemstillinger indkaldte bestyrelsen til ekstraordinær 
generalforsamling. 
 

- Valg af dirigent: Erik Petersen  
- Valg af tre stemmetællere: Astrid, Maria og John 
- Stort fremmøde, kun 4 haver undlod at komme. 
- Hærværk 
- Rotter 
- Storskrald og Grønt affald  
- Nye vandrør 
- Indkommende forslag 

 
Hærværk 
 
Alle fik mulighed for give deres stemme og udsagn til emnet. Emnet var primært lagt op til 
diskussion, da ingen beviser forefindes. Vi kom frem til i fællesskab, at vi må forsøge at holde den 
gode tone indbyrdes. 
 
 
Rotter 
 
Alle blev klar over problemstillingen. Vi må hjælpes ad med at holde vores haver rene, og undgå at 
skrald og køkkenaffald står udsat.  
 
 
Storskrald og grønt affald 
 
Det blev vedtaget, at vi ikke længere må benytte affaldsordningen storskrald og haveaffald. 
Dette gælder indtil andet vedtaget. Vi vil på denne måde ikke længere, skulle stå til ansvar for 
bortskaffelse af affald, som ikke bliver afhentet.  
 
Et forslag om et nyt sorteringsområde blev bifaldt bredt i forsamlingen. Her vil storskrald og 
haveaffald også kunne stilles fremadrettet. Det skulle være forenden af grusvejen omkring skuret. 
Forkvinde vil undersøge mulighederne hos kommunen.  
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NB: Opfølgning af forkvinde d. 25. august 2020 
 
Affald 
Efter kontakt med kommunen, er det blevet klart, at de GERNE vil køre ned for enden af vores 
grusvej og afhente renovation affald samt storskral og grønt affald. Der skal lægges fliser til disse 
affalds containere.  
Forslag og prisvurdering til næste generalforsamling bør stilles.  
 
Korrektion 
Jeg sagde, at affaldsafhentningen en ekstra gang om ugen ikke kostede ekstra. Da jeg aftalte det 
med kommunen, blev jeg ikke informeret om prisen.  
Jeg ringede igen, for at sikre mig at dette var korrekt. Det var det desværre ikke, og det må jeg 
tage en næse for. Beklager. 
 
Det koster 72 kr. ekstra per. have årligt at få hentet skrald 2 gange om ugen.  
Det skal siges, at det er 1.512 kr. ekstra oven i de 24.000 kr. vi allerede betaler for ordningen.  
 
På nuværende tidspunkt betaler vi altså ca. 24.000 kr. for 1 afhentning om ugen.  
De 1.512 kr. ligger inden for bestyrelsens råderum på 5.000 kr. om året, så jeg det kan formildne 
omstændighederne af min fejl.  
Vi håber, at havemedlemmer forstår, at det var nødvendigt at reagere på de overfyldte containere 
hvor skrald faldt ud og rotter kunne komme op.  
Vi håber, I kan acceptere prisstigningen.  
Hvis der er nogen, der er meget utilfredse bedes I henvende jer. 
 
Nye vandrør  
Se forslag 2.  
 
Forslag  
 
Forslag 1, krævede flere informationer og økonomisk dokumentation, og forventes omskrevet til 
næste generalforsamling.  
 
Forslag 2, udgik, da det efter kontakt med kommunen, blev klart, at der skal i dette efterår i 
gangsættes en dialog om kloaktilslutning. Kommunen og haveforeningen skal i denne dialog finde 
en fair økonomisk løsning. De nye vandrør vil lægges ud i samme udgravning.  
En arbejdsgruppe blev nedsat bestående af medlemmerne  
Flemming, Roger, Henning og Jacob. Disse medlemmer vil fortsætte sagen og dialogen med 
kommunen og undersøge finansierings mulighederne til næste generalforsamling.  
 
 


